
گروه اجتماعی: شهرداری تهران در آستانه فرارسیدن یوم الله 
13 آبان در خواب عمیق فرو رفته و در بیلبوردهای فرهنگی 

شهر هیچ اشاره ای به این روز بزرگ نکرده است.
ب��ه گزارش »وط��ن امروز«، س��ازمان فرهنگی- هنری و 

سازمان زیباسازی شهرداری تهران 
وظیفه دارند بخشی از بیلبوردهای 
رنگارنگ ش��هری را به بزرگداش��ت 
روزه��ای مهم اختص��اص دهند اما 
انگار شهرداری چی ها آبان ماه خواب 
بودند یا خود را به خواب زده اند، چرا 
که هیچ بیلبوردی از بزرگداش��ت و 

نکوداشت یوم الله 13  آبان وجود ندارد.
روز 13 آبان در تقویم جمهوری اسلامی ایران به عنوان روز 
مبارزه با استکبار جهانی نامگذاری شده و یادآور 3 واقعه مهم 
در تاریخ معاصر ایران است که در 3 دوره مختلف رخ داده و 
به همین دلیل این روز را در تاریخ کش��ور به عنوان روزی به 

یادماندنی به ثبت رسانده است.
برای یادآوری مسؤولان شهری باید بنویسیم که در روز 13 
آبان 1343 مأموران رژیم شاه، حضرت امام خمینی)ره( را در 

قم دستگیر و به دستور آمریکا به ترکیه تبعید کردند. 
همچنین در روز 13 آبان 1357، 
دانش آموزان تهران��ی در اعتراض به 
دخالت های آمریکا در ایران راهپیمایی 
کردند ک��ه دژخیمان رژیم ش��اه به 
آن��ان حمله ک��رده و آنان را به خاک 
و خ��ون کش��یدند. در روز 13 آبان 
1358 نیز دانشجویان مسلمان پیرو 
خط امام لانه جاسوس��ی آمریکا را در تهران تسخیر کردند و 
جاسوسان آمریکایی را به گروگان گرفتند. بدین ترتیب مبارزه 
ضدآمریکایی مردم ایران ابعاد جدیدتری پیدا کرد و نمایندگان 
مجلس شورای اسلامی این روز را به عنوان روز »ملی مبارزه با 

استکبار« نامگذاری کردند.

۹۰ درصد نان  های موجود در کشور 
فاقد ارزش غذایی است

رئیس انس��تیتو تحقیقات تغذیه  ای و صنایع غذایی 
کشور گفت: بیش از ۹۰ درصد نان  های تولیدی و مصرفی 
در کش��ور نان سفید اس��ت، در حالی که در کشورهای 
توسعه  یافته جهان ۹5 درصد نان مصرفی مردم نان کامل 
است. دکتر جلال  الدین میرزای رزاز در گفت وگو با تسنیم، 
تصریح کرد: بحث نان و سلامت آن از سال  های قبل مطرح 
بوده اما تاکنون اقدامات عملی چندانی برای رفع مشکلات 
آن انجام نشده است. وی با بیان اینکه نان کامل نانی است 
که آرد آن از گندم کامل و س��بوس    دار تهیه شده باشد، 
 ،WHO گفت: بر اساس آمار ارائه شده توسط نماینده
در کش��ور م��ا 28 درصد مواد مغذی گن��دم را از طریق 
سبوس گیری جدا کرده و دور می  ریزیم. رئیس دانشکده 
تغذیه دانشگاه شهید بهشتی با اشاره به اینکه بالا بودن 
میزان نمک در نان یکی دیگر از معضلات حوزه نان است، 
تصریح کرد: سرانه مصرف نمک در کشورهای پیشرفته 5 
گرم در روز است اما این سرانه در کشور ما 13 گرم است، 
یعنی هر ایرانی به طور متوسط تقریبا 2/5 برابر متوسط 

سرانه جهانی، نمک مصرف می  کند.

خرید ۱۰ هزار سرنگ آنژیوگرافی 
قلبی از تولیدکنندگان ایرانی

رئیس هیات امنای صرفه جویی ارزی در معالجه بیماران 
با اشاره به خرید 1۰ هزار سرنگ اینفلیتور آنژیوگرافی قلبی 
از تولیدکنندگان داخلی گفت: هیات امنا با پیش پرداخت 
هزینه ها از تولیدکنن��دگان داخلی حمایت می کند. به 
گزارش ایسنا، دکتر مهدی یوسفی با بیان اینکه سرنگ 
اینفلیتور برای تنظیم فشار مایعی که حین عمل جراحی 
آنژیو پلاس��تی به بدن تزریق می شود کاربرد دارد، افزود: 
در گذشته سرنگ اینفلیتور از کشورهایی مانند چین و 
فرانسه وارد می شد که خوشبختانه با همت شرکت های 
دانش بنیان، تولیدکنندگان کش��ورمان و حمایت وزارت 
بهداشت تولید این کالای مصرفی در کشورمان آغاز شده 
است. وی افزود: بنا بر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشت، 
در حال حاضر قیمت سرنگ اینفلیتور آنژیوگرافی قلبی 
تولی��د داخل که هیات امنا خریداری کرده تقریبا نصف 
قیمت خارجی اس��ت که از لحاظ کیفیت با نمونه های 

تولید خارج برابری می کند.

معاون آموزشی وزیر علوم:
 احتمال حذف برخی دانشگاه ها

 که عملکرد خوبی ندارند
معاون آموزش��ی وزی��ر علوم اعلام 
کرد: دانش��گاه ها و پژوهشگاه هایی 
که در »طرح ارتقا به تراز بین المللی« 
عملکرد خوبی نداشته باشند، احتمال 
دارد از طرح مذکور حذف شوند. علی 
خاکی صدیق در گفت وگو با مهر،گفت: امسال یک ارزیابی 
مجدد از عملکرد دانشگاه ها و پژوهشگاه هایی که در طرح 
ارتقا به تراز بین المللی شرکت دارند، انجام شد. وی ادامه 
داد: با توجه به اینکه 2 سال از اجرای این طرح می گذرد، 
احتمال دارد تغییراتی در جدول آن ایجاد ش��ود. معاون 
آموزشی وزیر علوم یادآور شد: چون برخی دانشگاه ها در 
این زمینه بهتر کار کرده اند و برخی دیگر عملکرد خوبی 
نداشته اند، امکان خارج شدن دانشگاه هایی که عملکرد 

خوبی نداشته اند از این طرح وجود دارد.
 بنا به این گزارش، ارتقای 1۰ دانشگاه و واحد پژوهشی 
برتر کشور به تراز بین المللی از اردیبهشت 13۹۶ در دستور 
کار وزارت علوم و دانشگاه ها و پژوهشگاه های برتر ایران 
قرار گرفته اس��ت. این پروژه به منظور طراحی برنامه راه 
برای ارتقای جایگاه دانشگاه های ایران در عرصه بین المللی 

اجرا می شود. 

معاون سازمان مدیریت بحران خبر داد
 توزیع 2 هزار میلیارد تومان

برای استمهال وام کشاورزان سیل زده
معاون ام��ور بازس��ازی و بازتوانی 
س��ازمان مدیریت بحران کشور از 
توزیع استانی 2 هزار میلیارد تومان 
هزینه اس��تمهال وام کش��اورزان 
آس��یب دیده از س��یل ابتدای سال 
در کشور خبر داد. امیر قادری گفت: با توجه به خسارات 
گسترده سیل در ابتدای سال جاری که بخش کشاورزی 
نیز در سراس��ر کشور دچار خسارات جدی ناشی از این 
مخاطره شد، دولت مقرر کرد به منظور حمایت از بخش 
کشاورزی و تولید پایدار مواد غذایی، وام های دریافت شده 
بخش کشاورزی را به مدت 3 سال امهال کند. وی با اشاره 
به مصوبه هیات وزیران که طی آن 2 هزار میلیارد تومان 
بدین منظور پیش بینی کرد اس��ت، تصریح کرد: توزیع 
اس��تانی این رقم طی جلسه ای با حضور رئیس سازمان 
مدیریت بحران کش��ور، معاون وزیر جهاد کش��اورزی و 

کارشناسان امر انجام شد.

سلامت

اجتماعی

آموزش

خبر

رئیس کمیس��یون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران با 
اش��اره به اینکه طرح جدی��د ترافیک صد درصد نیاز به بازنگری 
دارد، گفت: ساعات طولانی طرح ترافیک سبب کاهش استفاده 
از خودروهای شخصی نشده است. محمد علیخانی در گفت وگو 

با فارس، درباره اختلاف پلیس تهران و 
شهرداری در زمینه اجرای طرح ترافیک 
جدید، اظهار داشت: این طرح بر اساس 
مصوبه شورای ترافیک تهران اجرایی 
ش��ده اس��ت که اعضای آن را رئیس 
پلی��س راهور تهران، ش��هردار تهران، 
معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری، 

نماینده ای از وزارت کشور و استانداری تشکیل داده و این مصوبه 
را همه این اعضا امضا کرده اند، بنا بر این اگر نیاز به بازنگری باشد 
باید موضوع در شورای ترافیک بررسی شود، چرا که مرجع قانونی 
بررسی طرح همین شوراست. وی با بیان اینکه نظرمان به پلیس 
نزدیک است، گفت: پلیس از آنجایی که وظیفه اعمال قانون را دارد 

دستش برای چنین اقداماتی باز است البته باید در چارچوب قانون 
عمل شود، چرا که حتی قانون بد از بی قانونی نیز بهتر است. پلیس 
حدود 8 ایراد از طرح ترافیک جدید گرفته که در برخی موارد با 
ایرادات شورای شهری ها مشترک است و می توان گفت حرف پلیس 
درست است. علیخانی عنوان کرد: یکی از 
مواردی که پلیس روی آن اختلاف نظر 
دارد، مسأله ساعت طرح ترافیک است و 
ما هم همچون پلیس معتقدیم طولانی 
شدن ساعات طرح ترافیک نه تنها باعث 
کاهش ترافیک نشده، بلکه مشکلاتی را 
نیز به همراه داشته است و از آنجایی که 
شبکه حمل ونقل عمومی در تهران کامل نیست مردم به سمت 
راهکارهای دیگر همچون استفاده از موتوسیکلت رفته اند. وی تاکید 
کرد: مسلما طرح ترافیک جدید پایتخت نیاز به بازنگری دارد و 
شهرداری باید جهت رفع ایرادات آن اقدام کند، نه اینکه بر اجرای 

شکل کنونی آن اصرار داشته باشد.

رئیس کمیسیون عمران و حمل ونقل شورای شهر تهران:

ح ترافیک  درست است ایراد پلیس به شهرداری درباره طر
جای خالی یوم الله در بیلبوردهای پایتخت

شهرداری تهران 13 آبان در خواب است!

عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران از 
کش��ف 3۶ گلوگاه فسادزا در شهرداری 
ته��ران خبر داد و گفت: ش��هرداری باید ه��ر ۶ ماه یک بار 
گزارش هایی با قابلیت دسترس همگانی ارائه دهد ولی تاکنون 
توفیقی حاصل نشده است. به گزارش فارس، زهرا نژادبهرام 
طی تذکری در یکصدوهفتادوس��ومین جلسه شورای شهر 
تهران درباره گلوگاه های فساد در شهرداری اظهار داشت: بر 
اساس ماده ششم برنامه سوم توسعه قرار شده است مصوبات 
کمیسیون های تخصصی در معرض انتشار عمومی قرار گیرد؛ 
8 ماه از ابلاغ برنامه س��وم گذشته و هنوز اعلان عمومی در 

این راستا نشده است.
 وی افزود: بر اساس پژوهش ها و نتایج حاصل از آن مشخص 
ش��ده 3۶ گلوگاه فسادزا در بخش های مختلف شهرداری از 
جمله شهرس��ازی و معماری، ص��دور آرا و... وجود دارد که 
باید اقدامات لازم در زمینه شفافیت و نظارت عمومی انجام 
شود. نژادبهرام با تأکید بر اینکه همه معاملات و تصمیمات 
در شهرداری باید در سامانه قابلیت دسترسی همگانی داشته 
باش��د، گفت: عملکرد شهرداری در این زمینه باید هر ۶ ماه 
یک بار منتشر شود ولی تاکنون توفیقی در این راستا حاصل 
نشده و شهرداری باید برای شفافیت پیگیری های لازم را انجام 
دهد. عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران خاطرنشان کرد: 
طبق تبصره ذیل ماده 5 قانون تأسیس شورای شهرسازی و 
معماری که مصوب سال 51 است، بررسی و تصویب طرح های 
تفصیلی شهر تهران و اعمال تغییرات در ضوابط زیر پهنه های 
مصوب در شهر تهران به کمیسیون ماده 5 محول شده که 
ب��ا توجه به اهمیت موضوع، ضرورت اعمال ش��فافیت برای 
رصد و نظارت عمومی از طریق ایجاد سامانه مصوبات امری 

غیرقابل انکار است. وی در ادامه 
بیان داشت: شهرداری موظف 
است به منظور ارتقای سرمایه 
اجتماعی و اعتماد شهروندان به 
مدیریت شهری همه معاملات 
و تراکنش ها را در سامانه هایی 
با قابلیت دسترس��ی همگانی 
منتش��ر کن��د. وی همچنین 

تصریح کرد: شهردار تهران باید در اسرع وقت گزارش هایی در 
این زمینه به شورای شهر ارائه دهد تا شفافیت هرچه بیشتر 

در شهرداری رقم زده شود.
انتقاد از عملکرد ستاد هماهنگی خدمات شهری تهران ■

عضو ش��ورای شهر تهران با اشاره به اینکه تشکیل ستاد 
هماهنگی در حوزه خدمات ش��هری ته��ران به اهداف خود 
نرس��یده اس��ت،  گفت: این مس��أله باعث م��وازی کاری در 
حفاری های سطح تهران شده و نارضایتی مردم را به همراه 
داش��ته است. به گزارش فارس، حجت نظری در تذکری در 
یکصدوهفتادوسومین جلسه شورای شهر تهران درباره تشکیل 
ستاد هماهنگی در حوزه خدمات شهری تهران اظهار داشت: 
بر اس��اس طرحی در شهریور سال 87 این ستاد به تصویب 
رس��ید و هدف آن جلوگیری از موازی کاری و بخشی نگری 
در حوزه هایی همچون حفاری و توس��عه فضاهای عمومی 
و معابر بود. وی با اشاره به اینکه هدف از تشکیل این طرح 

جلوگی��ری از هدررفت منابع 
اس��ت، گفت: با وجود چنین 
طرحی هیچ گاه به اهداف لازم 
در این راستا نرسیدیم. نظری 
تصریح کرد: باید در این زمینه 
تدبیری اتخاذ ش��ود، چرا که 
شهروندان نارضایتی های زیادی 
به ش��یوه های مختلف در این 
راستا اعلام کرده اند. عضو شورای شهر تهران بیان داشت: ستاد 
هماهنگی در حوزه خدمات شهری تهران شامل نمایندگانی از 
شورای شهر، معاونان شهردار، مدیرعامل دستگاه های خدماتی، 
نمایندگان فرمانداری و... است که دستورالعمل های لازم را ابلاغ 
می کنند، بنابراین به رغم تشکیل ستاد در سال های گذشته به 
دلیل اینکه مدیریتی در این زمینه وجود ندارد، مشکلاتی به 

لحاظ حفاری در سطح شهر ایجاد شده است.
شهرداری ملزم به ارائه لایحه دستورالعمل توده ساختمان  ■

شد
دیروز همچنین اعضای شورای اسلامی شهر تهران به یک 
فوریت لایحه الزام شهرداری تهران به ارائه لایحه دستورالعمل 
توده ساختمان رأی موافق دادند. علی اعطا، سخنگوی شورای 
اس��لامی شهر تهران درباره یک فوریت طرح الزام شهرداری 
تهران به ارائه لایحه دستورالعمل توده ساختمان گفت: این 
طرح کمک می کند هنگام احداث ساختمان یک سری تنوع 

حجمی ایجاد ش��ود. وی افزود: به طور کلی سازندگان باید 
در ۶۰ درصد زمین ساختمان بسازند اما اگر ما به آنها اجازه 
حجم سازی بدهیم، می توانند تنوع به خرج داده تا دیگر فقط 
یک س��ری خانه مکعبی ساخته نشود. اعطا گفت: حالا که 
طرح تفصیلی در حال اجراست به نظر می رسد خوب است 
این لایحه با یک فوریت به رأی گذاشته شود. به این ترتیب 
دیگر چند وقت بعد شاهد تغییر در طرح تفصیلی نخواهیم 
بود و مشکلاتی رخ نمی دهد. پس از شنیدن سخنان مخالف 
و موافق این طرح، رأی گیری درباره آن انجام ش��د که با 17 

رأی موافق به تصویب رسید.
شهرداری به نیروی انتظامی زمین می دهد ■

س��خنگوی شورای اس��لامی شهر تهران پیش��نهاد داد 
شهرداری تهران مکلف به ارائه زمین به نیروی انتظامی تهران 
برای ساخت کلانتری باشد. طرح »الزام شهرداری تهران به 
همکاری با فرماندهی انتظامی تهران بزرگ در زمینه کمک 
به تامین زمین در مناطق بیست ودوگانه تهران برای ساخت 
کلانتری« به پیشنهاد علی اعطا و با امضای 1۰ نفر از اعضای 
ش��ورا تقدیم هیأت رئیسه شد. در صورت تصویب این طرح، 
شهرداری تهران مکلف است ضمن تعامل با نیروی انتظامی 
در هر منطقه، یک قطعه زمین را به منظور ساخت کلانتری 
مشخص و برای اخذ مجوز واگذاری حق بهره برداری به فاتب به 
شورای اسلامی شهر تهران معرفی کند. در این طرح پیش بینی 
شده است نیروی انتظامی هزینه های ساخت کلانتری را تامین 
و ظرف مدت حداکثر 15 ماه ساختمان آن را احداث و آماده 
بهره برداری کند. گفتنی است بر اساس بررسی های نهادهای 
مسؤول از جمله استانداری، تهران در افق درازمدت به 2۰۰ 

کلانتری نیاز دارد.

در جلسه شورای شهر تهران مطرح شد

کشف 36 گلوگاه فسادزا در شهرداری

 وعده اج��رای لایحه رتبه بندی معلمان گویا پایانی ندارد، 
چرا که هرس��اله با وجود تاکید وزرای وقت بر عملیاتی شدن 
چنین لایحه ای اما در نهایت اجرای آن به در بس��ته می خورد 
تا همچنان ش��اهد وعده های بی عمل دولت باشیم. به گزارش 
 »وطن امروز«، درسال جاری نظام رتبه بندی معلمان اعتباری 
بالغ بر 2 هزار میلیارد تومان گرفت تا این لایحه پس از سال ها 

انتظار بالاخره از مهر ماه ۹8 شکل عملی به 
خود گیرد ام��ا در حال حاضر که 2 ماه از 
س��ال تحصیلی می گذرد خبری از اجرای 
آن نیس��ت. تعل��ل دولت در عدم ارس��ال 
لایحه رتبه بن��دی معلمان به مجلس، داد 
نمایندگان را درآورده تا جایی که اس��دالله 
عباسی، س��خنگوی هیأت رئیسه مجلس 
اعلام کرده اس��ت دیوان محاسبات به این 
قضیه ورود می کند. رتبه بندی معلمان که 
بر اساس یک سری مولفه ها و شاخص هایی 

نظیر توانمندی، کیفیت کار و عملکرد مطلوب فرهنگیان تعریف 
شده است، کمک می کند سطح کیفیت آموزش در کشور ارتقا 
یابد و عدالت آموزشی برقرار شود و از طرفی معلمان متناسب با 

عملکردشان از مزایای لازم این طرح بهره مند شوند.
عضو کمیس��یون آم��وزش و تحقیقات 
مجلس شورای اس��لامی در گفت وگو با 
»وطن امروز«، درب��اره بی توجهی دولت 
نسبت به اجرای لایحه رتبه بندی معلمان 
گف��ت: از آنجایی که لایح��ه رتبه بندی 
معلمان دارای بار مالی اس��ت، بنابراین دولت نسبت به اجرای 
آن بی توجه است. علی رضا سلیمی با بیان اینکه در بودجه سال 
۹8 مبل��غ 2 هزار میلیارد تومان برای اجرای این طرح تعیین 
شده بود تا از مهرماه امسال شکل اجرایی به خود گیرد، گفت: 
متاسفانه دولت در این زمینه کوتاهی می کند، چرا که هر سال 
وعده اجرای طرح رتبه بندی معلمان را می دهد اما به آن عمل 
نمی کند. وی با اشاره به سخنان رئیس جمهور مبنی بر اجرای 
ط��رح رتبه بندی معلمان در اس��رع وقت و نی��ز تاکید وزرای 

آموزش وپرورش در چند سال اخیر نسبت به عملی شدن این 
موضوع تصریح کرد: متاسفانه همه وزرای آموزش وپرورش دولت 
 روحانی در اجرای طرح رتبه بندی معلمان تاکنون وعده توخالی 

داده اند.
س��لیمی افزود: البته نباید انتظار داشت قول و فعل وزرای 
آموزش وپ��رورش دولت روحانی درباره اجرای طرح رتبه بندی 
معلمان یکی باشد، چرا که شخص رئیس جمهور هم در شعارهای 
انتخاباتی خود اعلام کرد کاری می کند با ایجاد رونق اقتصادی، 
مردم دیگر نیازی به دریافت یارانه نداشته باشند. این درحالی 
است که اکنون خیلی ها به صدقه نیاز دارند.

عضو کمیس��یون آموزش و تحقیقات 
مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه بودجه 
آموزش وپرورش در دولت روحانی به نصف 
تقلیل یافته است، افزود: بی توجهی دولت به 
وزارت آموزش وپرورش باعث شده سهم این 
وزارتخانه از تولید ناخالص ملی از 3 درصد 

قبل این دولت، اکنون به 2 درصد برسد.
ش��خص  ک��رد:   تصری��ح  س��لیمی 
رئیس جمهور متاسفانه به جای توجه ویژه 
به بخش آموزش،  دنبال خصوصی کردن وزارت آموزش و پرورش 
است که نتیجه آن به بازماندن فرزندان ضعفا و قشر کم درآمد 

جامعه از تحصیل منجر می شود.
ورود دیوان محاسبات به قضیه طرح رتبه بندی معلمان ■

در همین باره س��خنگوی هیأت رئیس��ه 
مجلس گفت: دیوان محاسبات در صورت 
تعلل و ادامه تأخیر دولت در اجرای طرح 
رتبه بندی معلمان ب��ه این موضوع ورود 
کرده و طبق قانون با دستگاه های متولی 

این امر برخورد می کند.
اسدالله عباسی با بیان اینکه در صورت ادامه تعلل و تأخیر 
دولت برای اجرای طرح رتبه بندی معلمان دیوان محاسبات به 
این قضیه ورود می کند، اظهار داشت: تأخیر در اجرای این طرح 
در حقیقت یک نوع تبعیض اداری و استخدامی بین کارکنان 

دولت بوده و مصداق نادیده گرفتن حقوق فرهنگیان است.
وی از وج��ود ط��رح رتبه بندی معلم��ان در قانون برنامه و 
مصوبه ای که در بودجه س��ال ۹8 نیز بر اجرای آن تأکید دارد 

سخن گفت و عنوان کرد: طبق برنامه توافقی بین دولت و مجلس، 
قرار بود دولت با بررسی های لازم منابع و ردیف اعتباری این طرح 
را در نظر بگیرد و متعاقباً مراتب آن را نیز به مجلس اعلام کند.

عباسی پیشنهاد 2 هزار میلیارد تومان اعتبار توسط دولت 
و تخصیص آن به اجرای طرح رتبه بندی معلمان را مورد اشاره 
قرار داد و تصریح کرد: اعلام این مقدار منابع مالی برای اجرای 
طرح رتبه بندی معلمان در ش��رایطی توسط دولت بیان شده 
که مجلس خواهان اجرای تمام و کمال این طرح سراس��ری 
است که به اعتبارات زیادی نیاز دارد. عضو کمیسیون آموزش 
و تحقیقات مجلس همچنین اجرای همزمان طرح تحول بنیادین 
آموزش وپرورش و طرح رتبه بندی معلمان را مورد تأکید قرار داد 
و ابراز داشت: دولت تاکنون به صورت ناقص اقدام به اجرای طرح 
تحول بنیادین نظام آموزش وپرورش کرده، زیرا از عملی کردن 

طرح رتبه بندی معلمان به کلی غافل شده است.
سخنگوی هیأت رئیسه مجلس با بیان اینکه کارکنان دولت از 
بسیاری مزایا برخوردار هستند و فرهنگیان از این امکانات رفاهی 

محروم مانده اند، اظهار داش��ت: با توجه به جایگاه فرهنگیان و 
تلاش هایی که جامعه معلمان کشور در حوزه تعلم و تربیت انجام 
می دهند، دولت موظف است هر چه سریع تر طرح رتبه بندی 

معلمان را اجرایی کند.
وی لزوم اجرای طرح رتبه بندی معلمان از فروردین س��ال 
۹8 توس��ط دولت را مورد تأکید قرار داد و خاطرنشان کرد: با 
توجه به تأخیرهای بسیار زیادی که تاکنون در اجرای این طرح 
شاهد بودیم، اگر دولت احکام آن را در آبان امسال صادر کند 
باید کل معوقات فرهنگیان از فروردین محاسبه و جزو مطالبات 

آنان در نظر گرفته شود.
نماینده مردم رودس��ر و املش در مجلس در پاسخ به این 
پرسش که آیا اجرای طرح رتبه بندی معلمان به ارائه یک لایحه 
جدید از سوی دولت نیاز دارد یا خیر؟ اظهار داشت: از آنجا که 
قانون مربوط به طرح رتبه بندی معلمان نوشته شده است و فقط 
باید توسط دولت اجرایی شود، بنابراین به تهیه و ارسال لایحه 

جدیدی در این زمینه نیاز نیست.

اسد الله خسروی
خبرنگار

وزارت  ب�ه  دول�ت  بی توجه�ی 
آموزش وپرورش موجب شده سهم 
این وزارتخانه از تولید ناخالص ملی 
از 3 درص�د قبل از ای�ن دولت، به 
2 درصد برس�د، همچنین  بودجه 
وزارت آم�وزش و پرورش در دولت 

روحانی نصف شده است

»وطن امروز« از عمل نکردن به وعده ها در اجرای طرح رتبه بندی فرهنگیان 
وتعلل دولتی ها گزارش می دهد

 رتبه بندی معلمان
یح دولت! زنگ تفر

عضو کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس در گفت وگو با »وطن امروز«: 
روحانی به دنبال خصوصی کردن آموزش وپرورش است

دادگاه »نجفی« دوباره به صورت علنی برگزار می شود
رئیس شعبه ۹ دادگاه کیفری یک استان تهران گفت: دادگاه محمدعلی نجفی دوباره به صورت علنی برگزار می شود. به گزارش فارس ، قاضی محمد 
کشکولی درباره آخرین وضعیت این پرونده گفت: نظریه کارشناسی به وکلای طرفین پرونده ابلاغ شد و وکلا 7 روز فرصت دارند نظر کتبی خود را به ما 
اعلام کنند. وی گفت: اگر وکلا به نظریه کارشناسی اعتراض داشتند باید هیأت قضایی بررسی کند که آیا این اعتراضات قابل اجابت است یا نیست. 

شهر

وطن امروز     شماره 2783
دوشنبه ۱3 آبان ۱3۹8

    نامه حاجی بابایی به رئیس جمهور/ چرا لایحه  رتبه بندی معلمان به مجلس نیامد؟      
رئیس فراکسیون نمایندگان ولایی مجلس شورای اسلامی در نامه ای به رئیس جمهور نسبت به عدم ارسال 
لایحه رتبه بندی معلمان به مجلس گلایه کرد. حمیدرضا حاجی بابایی در این نامه خطاب به رئیس جمهور 
نوشته است: استحضار دارید که نظام رتبه بندی معلمان با اعتبار بالغ بر 2۰۰۰ میلیارد تومان با ردیف 
۵۵۰۰۰۰ جدول ش�ماره ۹ جزء ۵2 در قانون بودجه س�ال ۹8 کل کشور مصوب گردید و به همین دلیل 
اهمیت ارتقای جایگاه معلمان، این اعتبار از سقف دوم درآمدهای دولت به سقف اول تغییر پیدا کرد 
تا به طور قطع به یقین، فرهنگیان عزیز از این مزایا برخوردار گردند. بعد از گذشت حدود 8 ماه از سال، هیچ گونه اقدامی از 
طرف دولت مشهود نیست و از طرفی بر اساس ماده ۶3 برنامه ششم توسعه، دولت مکلف است که نظام رتبه بندی معلمان را 
به مجلس شورای اسلامی تقدیم نماید که تا این تاریخ، لایحه مذکور به مجلس ارائه نگردیده است؛ خواهشمند است دستور 
فرمایید اقدام مقتضی مبذول گردد.  در شرایطی حاجی بابایی موضوع ارسال لایحه رتبه بندی معلمان را به مجلس عنوان 
کرده است که وزیر آموزش وپرورش در سخنرانی های خود گفته است »آیین نامه رتبه بندی معلمان در نوبت طرح در دولت 

است و هر زمانی که رتبه بندی ابلاغ شود از ابتدای مهر ۹8 اعمال می شود«.


